
Ve znamení hry se nesl 15. duben v pražském Veletržním paláci. Holding SYNOT 
zde totiž pořádal Den otevřených dveří. Celá akce nabídla mnoho novinek, 
ale také skvělou zábavu. 

Ve znamení hry se nesl 15 duben v pražském Veletržním paláci Holding SYNOT

holdingu SYNOT
Den otevřených dveří

Hosté se ve Veletržním paláci za-
čali scházet už v 10 hodin dopo-
ledne. Holding SYNOT tu až do 
večera představoval své horké 

novinky. Hosté, mezi kterými nechyběly 
ani zahraniční návštěvy, tak měli jedineč-
nou možnost seznámit se s novými hrami 
„Fatamorgana“ do IVT 1 a „Desperado“ 

do IVT 2. Obrovský úspěch sklidil také 
videoloterijní terminál třetí generace  
„Super VLT“ a unikátní herní systém „Max 
Power“ (pro kabinety Linear a Electra). Ten 
nabízí příležitost získání společné kumulo-
vané Max Power Bonus výhry nebo možnost 
sestavení strojů do řady či kruhu pod spo-
lečný Top Box displej. 

„NAŠE PRODUKTY SPADAJÍCÍ POD CENTRÁLNÍ LOTERIJNÍ SYSTÉM JSOU 
SCHOPNÉ SE PŘIZPŮSOBIT JAKÝMKOLIV LEGISLATIVNÍM NORMÁM KDEKOLIV
NA SVĚTĚ. V TOM VIDÍM VELKOU VÝHODU PROTI KONKURENCI. U NÁS 
V ČESKU JE BEZESPORU JEDNÍM Z NEJDŮLEŽITĚJŠÍCH PRODUKTŮ PRÁVĚ MAX 
POWER,“ řekl Pavel Michalcio, obchodní ředitel holdingu SYNOT.

„NAŠE PRODUKTY SPADAJÍCÍ POD CENTRÁLNÍ LOTERIJNÍ SYSTÉM JSOU 



K vidění byly také výherní hrací přístroje od 
společnosti JPM International, dvouobra-
zovkový sázkový terminál pro společnost 
SYNOT TIP a stroje určené pro zahraničí 
„Explosive Games 1“ a „Explosive Games 2“,
vyvíjené ve spolupráci se společností 
GTECH G2. Vše si samozřejmě návštěvníci
Dne otevřených dveří mohli důkladně 
vyzkoušet. 
Na závěr programu hosty čekala večer-
ní párty. Moderování se ujal Aleš Háma 
spolu s Leonou Machálkovou, která také 
zazpívala. Na pódiu vystoupil i Pepa Vojtek.  
Celý večer se pak nesl v duchu mexických 
rytmů, specialit, soutěží a zábavy. 

„DNEM OTEVŘENÝCH DVEŘÍ JSME NAVÁZALI NA NAŠI PREZENTACI NA 
MEZINÁRODNÍ VÝSTAVĚ HERNÍHO A ZÁBAVNÍHO PRŮMYSLU ATEI, KTERÁ SE 
KONALA ZAČÁTKEM ROKU V LONDÝNĚ. REPREZENTACI ZDE POVAŽUJEME 
ZA VELMI DŮLEŽITOU, PROTOŽE SE JEDNÁ O JEDEN Z NEJVÝZNAMNĚJŠÍCH 
VELETRHŮ SVÉHO DRUHU NA SVĚTĚ,“ doplnil Michalcio.
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